
 
GEMEENTERAAD SLIEDRECHT 
SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE (artikel 39 vragen) 
 
Datum: 24-01-2023 
 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeenteraad Sliedrecht, 
 
 
Steller vragen: J.H. Oostrom 
 
 
Onderwerp: Fietspad Tiendweg 
 
Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen binnen vier weken schriftelijk te 
beantwoorden aan de steller. De termijn van vier weken start nadat de vragen op digitale 
wijze ter beschikking van de voorzitter van de raad zijn gesteld. 
 

1. Hoe kijkt het college aan tegen wateroverlast op de Tiendweg en de 
veiligheidsrisico’s, vooral bij bevriezing, die dit met zich mee kan brengen? 

2. a) Wie is verantwoordelijk voor het beheer van de Tiendweg? 
b) Is er naar aanleiding van het contact afgelopen zomer met Rijkswaterstaat en 
het waterschap nog een terugkoppeling te geven? 

3. Welke mogelijkheden ziet het college om de veiligheid van de fietsers op deze 
fietsroute te verbeteren? 

4. Ziet het college ook mogelijkheden om de veiligheid van voetgangers, die 
regelmatig gebruik maken van dit fietspad, te verbeteren? 

Toelichting: 
Recent hebben we diverse signalen ontvangen over onveilige en gevaarlijke situaties op 
de Tiendweg. Door eerdere werkzaamheden aan de A15 ontstaat er regelmatig 
wateroverlast op het fietspad. Niet in die mate zoals in de zomer van 2022 maar het 
leverde afgelopen weekend wel spekgladde fietsgedeelten op met alle gevolgen van dien. 
Het fietspad is een drukke fietsroute van oost naar west in Sliedrecht wat aandacht 
verdient, passend bij de plannen voor de snelfietsroute en het stimuleren van duurzame 
mobiliteit volgens het STOMP-principe (Stappen, Trappen, OV, Mobiliteit als service en de 
Particuliere auto). Daarnaast is hierover al eerder contact geweest met Rijkswaterstaat 
en het waterschap, zoals vermeld in een aantal artikelen van de online krant 
Sliedrecht24.  
Ondertekening en naam, 
 
J.H. Oostrom 
Raadslid SGP-ChristenUnie 

 


